Studio Apartment
Vaud, Riviera-Pays-d'Enhaut Switzerland

Description SituA© au ler AGtage d'un chalet rA®sidentiel A la sortie ouest du
village, ce bel appartement de 3.5 piA"ces bA©nACficie d'une vue dA©gagA©e sur
le chA¢teau de Rougemont, la vallA@e et les montagnes. RA©guliA rement
entretenu, il se compose de 2 chambres A coucher, d'une cuisine sA©parA©e, d'un
espace sA©jour/salle A manger et d'une salle de bains.Vous pourrez profiter de la
vue spectaculaire et de I'ensoleillement du matin au soir depuis son large balcon
d'angle. Une place de parc dans le garage souterrain (en sus), une cave, l'accA’s A
la salle de jeux, au local A skis et au sauna complA“tent ce bien.Vous ne souhaitez
pas cuisiner ce soir A quelques pas se trouve 'HAtel de Rougemont, 0A! vous
pourrez dA©guster d'excellents plats. Located on the first floor of a residential
chalet on the west side of Rougemont, this lovely apartment of 3.5 pces benefits of
a spectacular view over the castle, the valley and the mountains. Constantly
renovated, it is composed of 2 bedrooms, a separated kitchen, a bright living-dining
room with a fireplace and a bathroom.You will enjoy the view and the sunshine
during all the day from its large angled balcony. A car place in the garage, a cellar,
an access to the skiroom, the playroom and the sauna complete this
opportunity.You don't want to cook tonight The new Hotel de Rougemont where you
will savour different dishes is only at few steps.

Price € 575,951
0 bedrooms

0 bathrooms
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